
VaSka skupnost Komen

Komen 120 a,6223 Komen

Komen, 22. g.2015

Stevilka: 412015

ZAPISNIK

3. seje odbora Va5ke skupnosti Komen,

ki je potekala v ponedeljek, 21.9.2015 ob 19. uri v kotiiku Zadruilnega doma v Komnu

Prisotni: Stojan Saksida, Kristina BoZid, Matej Bobid, Mojca Senegadnik in vabljena obdinska
svetnika JoZe Strnad in Boris Budal

Opravideno odsotna: Mara Glu5id

Dnevni red:

1. Ugotovitev sklepdnosti in sprejem predlaganega dnevnega reda.

2. Predstavitev nadrtovanih projektov VS Komen - predlogi za dolgorodne projekte, ki jih bomo
posku$ali uresniditi skozi na5 mandat v ved letih ter kratkorodni oz. enk'ratni projekti (seznam v
prilogi) vabljenima obdinskima svetnikoma

3. Analizasestanka zL-ttpanom Obdine Komen

' 4. Nadrtovanje dejavn osti zatekode proradunsko obdobje

5.Razno''
I

Ad l. I-ig;otovljen a jebilVsklepdnost, predsednica sem podala predlog za dopolnitev dnevnega

reda s todtoll se gta*iiOUtitovanje sklepa o sofinanciranju stro5kov izdelave in

postavitve kamniGga obeleZja, pomnika v spomin na 70-letnico vmitve domadinov Komna, Divd,

Malega Dola in Tomadeviceizizg,nartstva, postavljenega v Komnu.

Predlog za dodatno todkoje soglasno podprt, soglasnoje sprejet predlagani dnevni red.

Sklep: Na dnevni red se pod todko 5, pred todko "razno" uvrsti todka o oblikovanju sklepa o

sofinanciranju "pomnik4!', todka "ta7no" dobi oznako 6.

Ad2.Vabljenima obdinskima svetnikoma, g. Strnadu in g. Budalu smo natandneje predstavili

nadrtovane aktivnosti odbora VS v mandatu20l4-2018 in jima porodali o sestanku zilupanom,

t6.9.2015.
- Svetnika sta z zanimanjem sprejela na5e nadrte in inazila podporo na5emu delu, predvsem pa sta

se strinjala, da se vzajemno seznanjamo tako z aktivnostmi obdinskega sveta kot VS Komen. K

posameznim todkam na5ega programa/predstavitve (priloga zapisnika) sta podala nekatere

pripombe in nasvete, ki jih bomo v smeri dim uspeinej5ega re5evanja posameznih problemov

upoStevati in uwstili med nadrtovane projektein pobude obdini (asfaltiranje ceste proti Dragi,

postavitev cestnih ogledal ...).



Sklep: Odbor VS bo svetnika g. Strnada in g. Budala vabil na redne seje vaSkega odbora ter ju

povabil k sodelovanju, ko bo pri posameznih projektih to potrebno.

Ad 3. 16.9.2015 smo se dlani odbora VS Komen sestali z Lupanom Markom Bandellijem in
podZupanom Valterjem Sduko z namenom predstavitve nadrtovanih projektov, ki bi jih v mandatu
2014 - 2018 sofinancirali s sredstvi iz naslova glavarine ter pobudami zarcalizacijo dolodenih
nadrtov s strani Obdine Komen (predstavitev je v prilogi zapisnika).

Po sestanku ugotavljamo, da sta bila Zupan in podZupan nadeloma naklonjena predstavljenim
projektom, ki zadevajo urejanje posameznih todk va5ke infrastrukture izvenobmodja va5kega
centra in ostalim planiranim aktivnostim VO, manj pa predlogom za zadetek izvajar$a posegov
oz. urejanja javnega va5kega prostora v samem centru vasi.
Trenutno nestrinjanje s predlogom oz. pobudo po ureditvi odprtega javneea vednamenskega
va5keea prostor za rekreacijo. sprostitev in druZenje vseh seneracii v centru Komna, ki bi se
iwajalapostopoma, skozi ved let (manj5e asfaltirano Sportno igri5de za ko5arko oz. mali nogomet
zustrezno opremo - vednamenska pow5ina, postavitev plezalne stene, steze za rolkanje, igral za
razlidno stare otroke, klopi za poditek in druZenje, zasaditev dreves za senco - vse skupaj
umeideno na eno od obdinskih zemlji5d v dogovoru z Obdino Komen, primerna lokacija po
mnenju odbora bi bila na zemlj i5d:u za ZadruZnim domom, parcela St. 1 87 1/ 1 k.o. Komen), j e
Zupanargumentiral z namero obdine, da so v tem obmodju prednostno predvidene pridobitne
dejavnosti (gostinstvo, turizem) ter parkiri5da, vedji Sportno - rekreacijski kompleks pa naj bi
zadel nastajati na obrobju vasi, proti severu.
O nekem druZabno-sprostitvenem- prireditvenem prostoru naj bi se odlodalo v sklopu Sir5e
prenove va5kegajedra, ko bo kondanjavni natedaj zaidejni projekt prenove.

Vaski prostor: pobuda po ureditvi enega od prostorov v ZadruLnem domu (sedeZ KUD 15.
februar) zanamene sestankov in pisarne VS, sestankov krajermih druStev, aktivnosti komenske
mladine in podobne manjSe va5ke aktivnosti, je bila s strani Lupanazavmjena z argumentom, da

bo Obdina v kratkem izdalarczpis zanajemnika za ta prostor, kjer naj bi bila predvidena trgovska

dejavnost. Prostori za va5ke dejavnosti pa naj bi se v sklopu celovite ureditve komenskega
sredi$da vzpostavili v zgornjem nadstropju ZadruLnega doma, seveda Sele po tem, ko bo izvedena

\.. izgradnja vednamenske stavbe na prostoru "Stare Sule", kamor naj bi se po nadrtih selila tudi

knjiZnica.

,fuedina ostalih predlogov VS Komen (stalna trZnica, va5ka "Spina". ureditev prostora pred po5to,

/ureaitev parcete za lUS ipd.) je v tesni povezavi z Le omenjeno temeljito

" prenovo va5kega j ed ra oz. samega trga ter na odkupe parcel v centru, ki 5e niso v obdinski lasti,

zato bomo posamezne predloge in pobude na investitorja naslovili, ko bo znana idejna zasnova
prenove trga.
}upanin podZupan sta soglasno podprla pobudo po enotnem opremljanju vseh sedmih ekolo5kih

otokov v VS Komen iz naslova sredstev glavarine, zato bomo lahko s tem projektom zadeli takoj.

Prav tako podpirata nadrte in na5e pobude glede obnove pila v Dolnjem koncu. obdinske ceste v

Divdah - proti Devici Mariji. namestitvi cestnih ogledal, kjer se kaZe potreba in nas usmerjata, da

izvedbo teh projektov posku5amo realizirati skozi namenske proradunske postavke obdine.

- Sklep: V VS Komen smo mnenia, da je.potrebno vztraj ati, da se potrebe in Zelje va5danov Komna

dejansko vkljudijo v nadrtovapje prenove va5kega trgaoz. centra vasi. Dodelitev obmodiaza

druZenje in sprostitev va5danov z manj5im igri5dem in otroSkimi igrali nekje v centru vasi bo

potrebno dosedi. Z namero za pridobitev tak5nega prostora v centru vasi bomo na skupnem

sestanku v oktobru seznanili predstavnike vseh druStev in civilnih oryarizacij z naslovom v

Komnu, ker so tudi to potencialni uporabniki 62. prina5alci vsebine v javni va5ki prostor.

'+

.,



' t

Hkrati bomo vztrajalina potrebi po dodelitvi enega od praznih obdinskih prostorov v centru za
aktivnosti in druZenje vaSke mladine, odbora VS in drugih va5danov.

I  I  i .  r r  I
zupanu oomo posrali predlog, da v razpise zanajemnike obdinskih poslovnih prostorov vkljudi
pogoje, da dolodeni najemnik(i) opravljajo tudi funkcijo ponudnika turistidnih informacij, saj

posebna pisarna TIC Obdine Kqmen v samem Komnu Lalni predvidena, v VS pa smo mnenja, da
' vas brez "info todke" v ludi teLenj po razvoju turizmav obdini, ne more ostati.

Ad 4 . Prisotni oblikujemo smernice za delo pri konkretnih projektih, ki jih lahko zadnemo
izvajati v naslednjih tednih, do konca leto5njega proradunskega obdobja.

Prvi projekt bo urejanje ekolo5kih otokov - predlagamo bolj funkcionalno in estetsko ureditev (po

vzoruekolo5kega otoka v Stanielr, "obzidanje" z gabionskimi stenami) za vse ekolo5ke otoke v
Komnuo Divdih in v Jablancu ter v dogovoru z obdino umik nekaterih otokov na ustreznejSo
lokacijo.

Sledi naslovitev pobud na obdinsko upravo za dela iz naslova postavk obdinskega proraduna za l.
2016 (ureditve cest, sanacija pila), odkup oz. najem lastni5kih parcel 30411in30417 k.o. Komen
za potrebe ureditve druLabnega prostora v Divdih.

Sktep: Na obdinski upravi pri g. Grmeku bomo v naslednjih dneh pridobili informacije in
podporo, potrebno zazadetekpostopkov urejanja ekoloikih otokov, da v najkraj5em dasu zberemo
ponudbe izvajalcev in 5e v tem proradunskem obdobju s sredstvi iz naslova glavarine izpeljemo
postopke za ureditev vsaj nekaj ekolo5kih otokov (Stevilo bo seveda odvisno od stro5kov za
posamezno ureditev).

Na obdinsko upravo bomo v kratkem poslali dopise pobudami zaureditevlsanacijo ceste v Divdih

in asfaltiranje ceste od ceste proti Svetemu do hi5e Komen 134f, vpra5anja glede nedelujode javne

razsvetljave ob poti proti pokopali5du v Komnu, pobudo za obnavljanle va5kega pila v "Dolnjem
. koncu" z moZnostjo kori5denja sredstev iz proradunske postavke vzdrLevanja sakralnih objektov.

V naslednjih dneh stede iskanje ponudb zanakup dodatnih klopi in vedjih ko5ev za odpadke na

osrednjem trgu v vasi in narodilo pisarniSkega materiala za delo VS.

Ad 5. Oblikovanje sklepa o sofinanciranju stro5kov izdelave in postavitve kamnitega obeleZja,
pomnika v spomin na 70-letnico vmitve domadinov Komna, Divd, Malega Dola in Tomadevice iz

izgnanstva, postavljenega v Komnu, potrebnega za kondanje postopka izvedbe - pladila stro5kov
projekta.

Sklep: Odbor VS Komen je odlodil, da se iz sredstev glavarine VS Komen sofinancira stro5ke

izdelave in postavitve kamnitega obelelja, pomnika v spomin na 70-letnico vmitve

domadinov Komna, Divd, Malega Dola in Tomadeviceizizgnanstva in begunstva iz Nemdije. Na

podlagi dogovora VS Komen, VS Mali Dol in VS Tomadevica o kritju stro5kov sortvmerno na

Stevilo prebivalcev z dne 24.8.20 | 5, VS Komen sofi nancira dele? 7 7,41 o/o, kar glede na

najugodnej5o ponudbo imajalcaRadivoja Mulida, univ.dipl.akad.kiparja, Komen 131,6223

Komen, zna(a I.847,66 etx.

Na podlagi dogovora med VS Komen in VS Mali Dol, VS Komen prevzema tudi sofinacerski

delel4,44o/o za VS Mali Dol, v znesku 105,89 eur.
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Ad 6.
- pobude dlanov odbora za (so)organizacijo potopisnega predavanja "lovca na nevihte" Marka
KoroSca in predstavitve dgla kra5kega slifarta Malala Miklavca,

- pobuda po organizaciji okrogle mize, predavanja oz. podobne aktivnosti, ki bi bila namenjene
osveSdanju in preventivni dejavnosti glede problematike naraSdanja uporabe prepovedanih drog

Sklep: Najprej je potrebno preveriti tehnidne zahteve ponudnikov predavanj in ugotoviti, de je
inredbaglede na opremo v dvorani Zadruinega doma iztegavidika mogoda oz. poiskati
optimalne moZnosti za uspeino izvedbo. Glede projekta osve5danja o nevarnosti uporabe drog je
potrebno najti primerno obliko, ki bi bila mladim blizu in udinkovita - pobudo pa odbor VS
soglasno podpira.

Sejo smo zakljudili ob 22.00

Zapisala Moj ca S ene gadnik,
predsednica VS Komen
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